
 
Mondelinge toelichting aan de raad van de gemeente Achtkarspelen op 
Donderdag 7 december 2017 

 

 
Geachte leden van de raad, 

 
Allereerst hartelijk dank dat u ons, mij, de gelegenheid biedt om onze brief mondeling toe te lichten. 

 

Mijn naam is Hanneke Dijkstra-Postma en ik ben al 50 jaar een tevreden aanwonende van het 
Torenplein in Surhuisterveen.  

De laatste jaren zie ik dat de festiviteiten op het plein waar wij aan wonen toenemen en dit heeft 
gevolgen voor ons. Om die reden hebben we een brief geschreven die ik nu zal toelichten.   

 
Onze ingezonden brief gaat over de toenemende hinder die wij als aanwonenden ervaren van de 

(commerciële) feesten gehouden op het Torenplein. Je kunt heel verschillend over ‘hinder’ denken 

maar ik wil graag vertellen hoe wij het ervaren. Want wat is er aan de hand?  

• Er is sprake van geluidsoverlast. Met name de trillingen die de bastonen veroorzaken zijn 
onacceptabel. De ramen trillen in hun sponningen en onze kleindochter van 3 zei tijdens een 

logeerpartij om 1 uur 's nachts: 'Ik kan niet slapen beppe, de tanden rammelen in mijn mond'. 
Van nachtrust is geen enkele sprake tijdens zo'n feest.  

• Daarnaast maken wij ons nog de meeste zorgen over de trillingen waar ons huis continue aan 

blootgesteld wordt tijdens zo'n pleinfeest. Een nachtje niet thuis slapen is daarvoor niet de 

oplossing.  
 

Torenpleinfeesten worden gehouden in een evenementen tent. Maar gevestigde horeca die in het 
eigen pand activiteiten ontwikkelt, moet aan allerlei voorwaarden voldoen en zich hieraan houden.  

Niet naleven van de regels kan het intrekken van de horecavergunning tot gevolg hebben. Dan kan 
het toch niet zo zijn dat voor commerciële buitenfeesten met een eenmalige evenementen vergunning 

een groot aantal regels ineens niet meer van toepassing is? Allereerst is dat oneerlijk, en ten tweede 

niet consequent.  
 

Waar wij vinden dat het op dit moment aan ontbreekt binnen de gemeente Achtkarspelen is beleid 
rondom buitenfeesten. Daarom vinden wij het, na een aantal pleinfeesten, hoog tijd worden voor een 

gemeentelijke verordening voor buitenfeesten.  

 
Naar onze mening zou in deze verordening in elk geval vastgelegd moeten worden: 

• De omschrijving van het maximale volume in decibellen van de muziek en de bastonen en de 

handhaving hierop.  

• Uiterlijke eindtijd van ieder feest. Inclusief nazorg: hoe wordt voorkomen dat er overlast 
veroorzaakt wordt door bezoekers onderweg naar huis?  

 
Daarnaast zouden wij graag zien dat er per evenement beoordeeld wordt:  

• Of draagvlak voor een dergelijk feest voldoende getoetst is. (met andere woorden: weegt het 

belang van de bezoekers op tegen eventuele overlast voor aanwonenden?) 

• Is de gevraagde locatie wel het meest geschikt of is een andere plek misschien beter? 

 
Geachte gemeenteraad, 

U zou ons en ik denk nog veel meer inwoners van Achtkarspelen een groot plezier doen met het 
opstellen van een gemeentelijke verordening.  Als een evenement dan alsnog plaats mag vinden op 

het Torenplein kan er bij overlast tenminste getoetst worden of ons klagen terecht is.  

Op dit moment is ‘gelijk hebben en gelijk krijgen’ niet aan de orde.  
Misschien in de toekomst met een hierop door u vastgelegd beleid wel. 

 
PS: Er zijn gemeenten die dit nu al picobello voor elkaar hebben…. 

 
Ik dank u voor uw aandacht. 

 

Hanneke Dijkstra  
Gedempte Vaart 9 

9231 AS Surhuisterveen 


